
راه اندازی ایستگاه مطالعه در اداره های شادگان
سرویس شهرستان/ ناصر حکیمی: معاون فرماندار شادگان گفت: در راستای ترویج فرهنگ کتابخوانی ایستگاه مطالعه در اداره های شادگان 

راه اندازی می شود.
نعمت الله آلبوغبیش معاون فرماندارشادگان درجلسه انجمن کتابخانه ها و نهضت مطالعه مفید شهرستان از راه اندازی ایستگاه مطالعه در اداره ها 
شهرستان خبر داد و گفت: به منظور ایجاد انگیزه و ترویج فرهنگ کتابخوانی، در اداراتی با ارباب رجوع زیاد، ایستگاه مطالعه راه اندازی 

        ادامه در پایین صفحه 
می شود...                                                                                                                     
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کازرون
کمیته برنامه ریزی شهرستان کازرون 

با محوریت توزیع اعتبارات تملک 
دارایی استانی و 2در صد نفت وگاز 

درفرمانداری تشکیل شد
اجتماعات  سالن  در  که  جلسه  این  در  کشاورز:   داود  خبری/  سرویس 
فرمانداری کازرون تشکیل شد، ابتدا سید کمال علوی فرماندار کازرون با 
تبریک سالروز ورود آزادگان میهن، از عدم تخصیص اعتبارات ماده180 
به شهرستان کازرون در سال گذشته اظهار تاسف کرد وگفت: امیدوارم 
امسال با گشایش در رونق اقتصادی کشور، شاهد اختصاص اعتبارهای قابل 

توجه به شهرستان باشیم. 
فارس  استان  برنامه ریزی  و  مدیریت  کارشناس  دانشگر  عسکر  ادامه  در 
گفت: اعتبارات تخصیص یافته در قالب تملک دارایی  استانی به شهرستان 
کازرون در سال جاری افزون بر هشت میلیارد و ششصد میلیون تومان و 

در 2 در صد نفت و گاز حدود 4 میلیارد تومان است. 
وی گفت این اعتبارات در موضوع های بهداشت ودرمان، راه، حمل ونقل، 
ورزش وجوانان،  منابع طبیعی،  امور عشایر،  بنیاد مسکن، فرهنگ وهنر، 
به  اعتبارات  اولویت  افزود  وی  شد.  خواهد  هزینه  و...  کشاورزی  آب، 

طرحهای نیمه تمام اختصاص دارد.

بوانات
مسایل سلامت بوانات با حضور اعضای 

هیئت رییسه دانشگاه علوم پزشکی 
شیراز بررسی شد

اعضای هیئت رییسه دانشگاه علوم پزشکی شیراز با حضور در بوانات پس 
از ارسنجان، مسائل سلامت این شهرستان را نیز بررسی کردند.

به گزارش »وب دا« در شیراز، دکتر »محمدهادی ایمانیه« رییس دانشگاه 
علوم پزشکی شیراز و هیئت همراه، در ادامه سفر استانی، وارد شهرستان 

بوانات شده و ابتدا از بیمارستان حضرت ولیعصر)عج( دیدن کردند.
و  اورژانس  بستری،  آزمایشگاه،  دیالیز،  های  بخش  از  بازدید،  این  در 
و  بیماران  با  و گو  بازدید شد و ضمن گفت  بیمارستان  این  رادیولوژی 

همراهان آنان، چگونگی ارایه خدمات، مورد بررسی قرار گرفت.
شبکه  در  همراه،  هیئت  و  شیراز  پزشکی  علوم  دانشگاه  رییس  ادامه،  در 
بهداشت و درمان بوانات حضور یافته و با مسئولان این شهرستان، تشکیل 

جلسه دادند.
در این نشست که با حضور اعضای هیئت رییسه دانشگاه علوم پزشکی 
بوانات،  امام جمعه  المسلمین »علی مدد زارع«  شیراز و حجت الاسلام و 
شبکه  سرپرست  دسترنج«  »خلیل  بوانات،  فرماندار  اسداللهی«  »محمد 
بهداشت و درمان بوانات، دکتر »مغانی نسب« رییس و »علیرضا علیپور« 
مدیر داخلی بیمارستان بونات، دکتر »لیلا حسامی« معاون بهداشتی شبکه 
و »کرامت دارابی« رییس شورای شهر بوانات برگزار شد، مسایل سلامت 

این شهرستان مورد بحث و تبادل نظر قرار گرفت.
»سیمکان«،  روستای  در  اورژانس  احداث  بیمارستان،  آمبولانس  افزایش 
احداث اقامتگاه همراه بیمار و نمازخانه برای بیمارستان جدید بوانات، ایجاد 
داروخانه جدید برای بیمارستان کنونی این شهرستان، تجهیزات پانسیون 
پزشکان و مسایل شغلی کارکنان، از جمله مباحث مورد بررسی در این 

نشست بود.
و  مدیریت  توسعه  معاون  معصومی  جلیل  سید  دکتر  بازدید،  این  در 
دکتر  بهداشتی،  معاون  مقام  قائم  همتی  عبدالرسول  دکتر  دانشگاه،  منابع 
عبدالخالق کشاورزی قائم مقام معاون درمان در امور شهرستان ها، مهندس 
تجهیزاتی، و  عمرانی  امور  و  فیزیکی  منابع  توسعه  مدیر  افراشی   کرامت 
 دکتر حسام درستی مدیر دارو و فرآورده های بیولوژیکی و مواد و دکتر 
قاسم ایزدی سرپرست مدیریت نظارت، اعتباربخشي و صدور پروانه های 
معاونت درمان، رییس دانشگاه علوم پزشکی شیراز را همراهی می کردند.

اردکان
توقیف و جمع آوری بیش از 2 تن آرد 

تاریخ مصرف گذشته از یک مرکز 
توزیع آرد در شهر اردکان

و  توقیف  از  سپیدان  بهداشت  مرکز  و  محیط  بهداشت  واحد  مسئول 
جمع آوری بیش از دو تن آرد تاریخ مصرف گذشته از یک مرکز توزیع 

آرد در شهر اردکان خبر داد.

متخلفانی  با  اینکه  بیان  با  عباسی  مریم  شیراز،  در  دا«  »وب  گزارش  به 
افزود:  اندازند  برخورد جدی می شود،  به خطر می  که سلامت مردم را 
پخت  باید  و  است  مردم  پرمصرف  اقلام  از  یکی  نان  اینکه  به  توجه  با 
از  مشترک  تیمی  شود،  انجام  بهداشتی  کاملا  محیطی  در  آن  توزیع  و 
 کارشناس فرمانداري شهرستان، کارشناسان بهداشت محیط مرکز بهداشت،
 کارشناسان اداره صنعت، معدن و تجارت و اتاق اصناف برای بازدید از 

مراکز توزیع آرد و نانوایي هاي شهرستان تشکیل شد.
او ادامه داد: در این بازدید مسائل و مشکلات بهداشتي نانوایی ها از جمله 
کارت سلامت کارکنان نانوایی ها، که از اهمیت مهمی برخوردار است، 
مورد بررسي قرار گرفت و آموزش ها و تذکرات لازم به متصدیان داده 

شد.
کرد:  اضافه  سپیدان  بهداشت  مرکز  محیط  بهداشت  واحد   مسئول 
در این بازرسی در یکی از مراکز توزیع آرد، 52 کیسه آرد تاریخ مصرف 
گذشته و فاقد مصرف انسانی به میزان دو هزار و 80کیلوگرم کشف و 

توقیف و مراتب برای رسیدگی به مراجع قضایی ارسال شد.
سپیدان،  شهرستان  مردم  سلامت  تامین  راستای  در  شد:  یادآور  عباسی 
تیم های بازرسی به صورت مستمر از مراکز پخت و عرضه نان در این 

شهرستان بازدید می کنند.

فراشبند
مسیر فراشبند به شیراز کوتاه می شود

 

عالیشوندی  حیدر  بازدید  شیراز،  فرمانداری  عمومی  روابط  گزارش  به 
فرماندار شیراز  و مهندس مقبلی مدیر کل راه و شهرسازی استان فارس  و 
مهندس امیدوار معاون عمرانی فرمانداری شیراز از انجام عملیات بازگشایی 
و راهسازی محور روستای مسقان  از توابع بخش ارژن به شهرستان فراشبند 
به طول مسیر 34 کیلومتر که 9 کیلومتر آن در حوزه شیراز واقع شده و 
مابقی در شهرستانهای فیروزآباد و فراشبند است، خبر داد. در طول مسیر 
این پروژه 33 پل در نظر گرفته شده است. با بازگشایی این مسیر مسافت 

فراشبند به شیراز حدود یک ساعت کمتر خواهد شد. 

خرامه
مراسم تودیع و معارفه فرمانداران 

سابق و جدید شهرستان خرامه 
برگزار گردید

و  تودیع  مراسم  خرامه،  شهرستان  فرمانداری  عمومی  روابط  گزارش  به 
معارفه فرمانداران سابق و جدید شهرستان خرامه با حضور حجت الاسلام 
اجتماعی  و  امنیتی  سیاسی،  پژوهش  معاون  جمعه،  امام  صباحی  محمد 
دکتر  استانداری،  انتخابات  و  سیاسی  دفتر  مدیرکل  هاشمی  استانداری، 
اسماعیلی نماینده مردم در مجلس شورای اسلامی و فرماندار جدید و سابق، 
مسئولین دستگاههای اجرایی، دهیاران و شوراهای اسلامی شهر و روستا در 

سالن شهید موسوی فرمانداری برگزار شد.

اسپرجانی  مهندس  زحمات  از  سخنانی  طی  محمد صباحی  الاسلام  حجت 
فرماندار سابق تقدیر و انتصاب فرماندار جدید را به مهندس آرگیو تبریک 
گفت. حجت الاسلام صباحی، شهرستان خرامه را به عنوان نماد وحدت و 
یکپارچگی و محیطی مناسب برای کار و تفاهم و همکاری مدیران اجرایی 
شهرستان برشمرد و بستر ترقی و توسعه شهرستان را در سایه نماینده پر 
تلاش مجلس فراهم دانست و خطاب به فرماندار جدید گفت: انتظار ما از 
شما برآورده شدن امید مردم و تدبیر و درایت در امور شهرستان با حفظ 

وحدت بین مردم است.
مهندس پژوهش معاون سیاسی، امنیتی و اجتماعی استانداری فارس ضمن 
تبریک هفته دولت و با اشاره به علت و چگونگی انتخاب فرماندار جدید 
اظهار داشت: سیاست دولت به گونه ای است که بتواند اهداف عالی نظام 
را در جامعه به منصه ظهور و عمل برساند. وی تغییرات مدیریتی را بخشی 
از برنامه های دولت ها دانست و یادآور شد این تغییرات در جهت استفاده 

از نیروهای جدید و توانمند است و لذا تغییر امری بدیهی است.
نظام  کارگزاران  عنوان  به  ما  وظیفه  کرد:  تصریح  فارس  استاندار  معاون 
این است که اهداف رهبری و برنامه های دولت را دنبال کنیم، وقتی سند 
چشم انداز با امضای رهبری به ما ابلاغ می شود برای ما تکلیف است که آن 

را اجرا کنیم چراکه هرجا فاصله بگیریم، ضربه خواهیم خورد.
معاون پژوهش سیاسی، امنیتی و اجتماعی استانداری افزود: با بیان اینکه 
فرمانداران باید خدمات ارائه شده به شهروندان در سطح جامعه را در هفته 
دولت به اطلاع عموم برسانند، ابراز داشت: مسلماً فرماندار سابق طرح هایی 
در سطح شهرستان برای افتتاح و کلنگ زنی در هفته دولت تدارک دیده 
انشاءالله مهندس آرگیو تمام توان خود برای اجرای پروژه های  است و 

نیمه تمام در سطح شهرستان به کار خواهد بست.
تصدی  دوران  از  گزارشی  اسپرجانی  نورالله  سابق  فرماندار  ادامه  در 
برای  اهداف خود  بیان  به  نمود و مهندس حسین آرگیو  بیان  فرمانداری 
پیشرفت و ارتقای ظرفیتهای موجود و رفع کاستی های شهرستان پرداخت.
مهندس آرگیو با اشاره به شناخت خود از موقعیت شهرستان خرامه عنوان 
اعتلای  برای  برنامه ریزی  کنار  در  ظرفیت ها  تمامی  از  بهره گیری  کرد: 
شهرستان و ارتقای سطح معیشتی مردم و نیز رفاه عمومی از برنامه هایی 

است که باید با جدیت در این شهرستان دنبال شود.
در پایان از خدمات مهندس اسپرجانی فرماندار سابق تجلیل و قدردانی شد 
و طی حکمی از سوی استاندار مهندس حسین آرگیو به عنوان سرپرست 

فرمانداری شهرستان خرامه منصوب شد. 

سپیدان
فرماندارسپیدان:

فعالیت های محرومیت زدایی و توسعه 
 روستایی نیاز به اطلاع رسانی

 بیشتر دارد
صالح مشتاقی لار فرماندار شهرستان سپیدان، با بیان اینکه  شهرستان سپیدان 

محرومیت مضاعف دارد خواستار عمران و آبادانی بیشتر روستایی در این 
شهرستان و شتاب فعالیت های توسعه شد و بیان داشت: برخی فعالیت های 
های  فعالیت  است،  نداشته  بازتابی  هیچ جا  روستاها  در  عمران  و  توسعه 
محرومیت زدایی و توسعه روستایی نیز نیاز به اطلاع رسانی بیشتر دارد، 

بنیاد مسکن باید بیشتر روی تقویت اطلاع رسانی کار کند.
به گزارش روابط عمومی بنیاد مسکن فارس، مشتاقی لار در نشست  مدیر 
کل بنیاد مسکن استان فارس، معاونان و برخی از مدیران بنیاد شهرستان های 
فارس که با حضور نماینده مردم سپیدان در مجلس شورای اسلامی در این 
شهرستان برگزار شد، افزود: شهرستان سپیدان دارای روستاهایی است که 
به مجموعه شهری،   نزدیکی  بافت گسترده و پراکنده دارند که در عین 
محرومیت های فراوانی نیز دارند و در سالهای گذشته تعداد روستاهایی که 

فعالیت های بهسازی در آن انجام شده ناچیز است.
فرماندار سپیدان بر لزوم اطلاع رسانی بیشتر از حوزه و عملکردها تاکید 
کرد و گفت: محرومیت ها زیاد اما محرومیت زدایی هم زیاد است، بنیاد 
مسکن در رابطه با اطلاع رسانی از محرومیت زدایی ها باید فعالیت بهتری 
انجام دهد، هفت میلیارد تومان در بخش محرومیت زدایی مسکن کار شده 
بیشتر و  باید  ها  اطلاع رسانی  بنابراین  نداشته،  انعکاسی  است و کمترین 

بهتر باشد.
به گفته فرماندار سپیدان از مجموع 155 روستای این شهرستان در30 روستا 
کار بهسازی انجام شده و این  نسبت ناچیزی است و لازم است فعالیتهای 

توسعه با روند تندتری دنبال شود.
وی اضافه کرد: توقع است کار بهسازی و توسعه در این روستاها شتاب 
گیرد و توسعه بیشتری انجام شود. برخی روستاها اصولا راهی برای آمد 
و شد ندارند، زمستان های سخت دارند، روستاهایی است که به شهر هم 
نزدیکند اما در زمستان  در گل و لای فرو می روند، دولت به تنهایی توان 
عمران این مناطق را  ندارد، راهکارهایی جهادی لازم است تا این روستاها 

بهسازی شود.
مشتاقی لار با بیان اینکه؛ با این سرعت نمی توان همه روستاها را بهسازی 
کرد گفت: فعالیت های روستایی قطعا زمان بر است، وضعیت اعتباری هم 
چندان مناسب نیست، تخصیص ها کامل نیست، بنیاد مسکن باید با کار 

انقلابی و جهادی به بازسازی و بهسازی روستاها بپردازد.
فرماندار سپیدان با بیان اینکه بنیاد مسکن فعالیت های چشمگیری در این 
زمینه  داشته است، گفت: حجم محرومیت ها در برخی مناطق روستایی 
برای آن   باید  ولی  اعتباری هم هست  است، محدودیت های  زیاد  بسیار 

راهکار پیدا کرد.
اینکه 75 درصد جمعیت شهرستان سپیدان جمعیت روستایی  بیان  با  وی 
است، گفت: بدون تردید این جمعیت روستایی با نهادهای روستایی سر 
اهمیت  بسیار حایز  بنیاد مسکن در روستاها  بنابراین حضور  دارند  وکار 

است.

شادگان 
راه اندازی ایستگاه مطالعه 

در اداره های شادگان
در  گفت:  شادگان  فرماندار  معاون  حکیمی:  ناصر  شهرستان/  سرویس 
شادگان  اداره های  در  مطالعه  ایستگاه  کتابخوانی  فرهنگ  ترویج  راستای 

راه اندازی می شود.

ها  کتابخانه  انجمن  درجلسه  فرماندارشادگان  معاون  آلبوغبیش  الله  نعمت 
اداره ها  ایستگاه مطالعه در  اندازی  از راه  و نهضت مطالعه مفید شهرستان 
فرهنگ  ترویج  و  انگیزه  ایجاد  منظور  به  گفت:  و  داد  خبر  شهرستان 
اندازی       راه  مطالعه  ایستگاه  زیاد،  رجوع  ارباب  با  اداراتی  در  کتابخوانی، 

می شود.
آلبوغبیش یادآور شد: بر اساس هماهنگی های به عمل آمده قفسه ایستگاه 
مطالعه توسط اداره مربوطه و کتابهای مورد نیاز توسط اداره کتابخانه های 

عمومی شهرستان تهیه و تامین می شود.
معاون فرماندارشادگان با تاکید برضرورت ایجاد انگیزه و ترویج فرهنگ 
کتابخوانی اظهار داشت: ایجاد و توسعه ایستگاه های مطالعه در اداره ها و 
سالن های انتظار اماکن عمومی و گردش کتاب ها در این ایستگاه ها باعث 

ایجاد انگیزه و فرهنگ سازی درحوزه کتاب و کتابخوانی می شود.
وی با اشاره به اینکه اخیرا کتاب های نفیس به ارزش 180 میلیون ریال 
به کتابخانه های عمومی شادگان اضافه شده، خاطر نشان کرد: اداره امور 
کتابخانه های عمومی شهرستان آمادگی خود را جهت تامین تمام کتابهای 
این باره  در  و  است  نموده  اعلام  ادارات  مطالعه  ایستگاه های  نیاز  مورد 
افراد علاقه مند  این وجود،  با  ندارد.  هیچگونه مشکل و محدودیتی وجود 
که مایلند کتاب های شخصی بدون استفاده خود را به ایستگاه ها اهدا نمایند 
می توانند با اهدای کتابهای خود به اداره امورکتابخانه های شهرستان در 

نشر علم و ایجاد انگیزه برای ترویج فرهنگ کتابخوانی مشارکت کنند.

بهبهان
برگزاری مراسم تکریم و تجلیل از 

آزادگان سرافراز در شرکت پالایش 
گاز بید بلند 

 سرویس شهرستان/ پرویز خلیجی: به مناسبت  26 مرداد، سالروز بازگشت 
تجلیل  و  تکریم  مراسم  اسلامی،  میهن  به  ایثار  و  مقاومت  های  اسطوره 
و  مسئولین  عامل،  مدیر  پوررضا  مهندس  حضور  با  سرافراز  آزادگان  از 
نماز ظهر و عصر در  اقامه  از  بعد  بیدبلند  پالایش گاز  کارکنان شرکت 

نمازخانه پالایشگاه برگزار شد.
آغاجری  رضا  محمد  حاج  برنامه  ابتدای  در  عمومی  روابط  گزارش  به 
دبیر کمیته فرهنگی ضمن تبریک این روز به حضار در مجلس، به بیان 

در  رهبری  معظم  مقام  و  )ره(  خمینی  امام  حضرت  سخنان  از  فرازهایی 
آزادگان،  از  یکی  رکابی،  نژاد  احمد  سپس  پرداخت  آزادگان  توصیف 
خاطراتی از رشادتها، جانفشانی ها، صبر و استقامت اسرای ایرانی در برابر 
شکنجه های روحی و جسمی در اردوگاه های دشمن بیان کرد. در پایان 

برنامه، حضار مراسم پذیرایی شدند.

چهارمین جلسه شورای سلامت و امنیت 
غذایی شهرستان

سرویس شهرستان/ پرویز خلیجی: چهارمین جلسه شورای سلامت و امنیت 
غذایی شهرستان در بیست پنجم مرداده ماه سال جاری و با حضور مهندس 
ملک خدایی فرماندار شهرستان، دکتر زارع زاده سرپرست دانشکده علوم 
نمایندگان  و  مسئولین  دانشکده،  بهداشتی  معاونت  شبرو  دکتر  پزشکی، 
دیگر نهادها و ادارات شهرستان در سالن اجتماعات فرمانداری برگزار شد.
جمله  از  شد.  قرائت  شبرو  دکتر  توسط  کار  دستور  ابتدا  جلسه،  این  در 
گزارش  ارائه  شهر،  وسط  کانالهای  وضعیت  بررسی  کار؛  دستور  موارد 
بخشداری و شهرداری سردشت در خصوص آبیاری زمین های کشاورزی 
با آب نامطلوب و پیگیری مصوبات جلسه گذشته بود. در ادامه حاضرین 
به بحث و تبادل نظر پرداختند و مواردی از قبیل: تشکیل کمیته نظارت بر 
محصولات کشاورزی، جذب و مشارکت بخش خصوصی برای مدیریت 
تشدید  کشاورزی،  سموم  عرضه  متخلف  مراکز  پلمپ  شهری،  پسماند 

نظارت بر داروخانه های دامپزشکی و... مطرح شدند. 

کهگیلویه و بویراحمد 
توسعه آبیاری نوین 

راهکاری برای افزایش رونق تولید 
درکهگیلویه و بویراحمد

بویراحمد  و  کهگیلویه  کشاورزی  زمین های  در  نوین  آبیاری  توسعه   
درآمد  افزایش  محصول،  تولید  کیفی  و  کمی  بهبود  برای  راهکاری 

کشاورزان و ایجاد فرصت های شغلی جدید است.
به گزارش خبرنگار ایرنا، به اعتقاد کارشناسان توسعه سیستم های نوین 
آبیاری از مهمترین راه های مقابله با بحران کم آبی، پیشگیری از کاهش 
محصولات  کیفی  و  کمی  افزایش  و  زیرزمینی  های  آب  منابع  ذخیره 

کشاورزی است.
به گفته کارشناسان با اجرای هر هکتار آبیاری تحت فشار نزدیک به 6 

هزار مترمکعب آب صرفه جویی می شود.
کارشناس اداره جهاد کشاورزی گچساران گفت: صرفه جویی در مصرف 
آب کشاورزی، کاهش علف های هرز و بهبود کمی و کیفی تولید از 

مهمترین مزایای آبیاری با روش های بارانی و قطره ای است.
افزایش تولید، صرفه جویی در استفاده از نهاده های  علی حسن انصاری 
نوع  این  از  استفاده  مزایای  دیگر  از  را  یکنواخت  آبیاری  و  کشاورزی 

آبیاری بیان کرد.
و  هزار   6 گفت:  باشت  کشاورزی  جهاد  اداره  خاک  و  آب  کارشناس 
353هکتار از زمین های زراعی و باغی این شهرستان تاکنون به آبیاری 

نوین مجهز شده است.
رییس سازمان جهاد کشاورزی کهگیلویه و بویراحمد نیزگفت: پنج هزار 
بارانی و  آبیاری  به  یازدهم  استان در دولت  این  هکتار زمین کشاورزی 
قطره ای تجهیز شد. جعفر گوهر گانی با اشاره به تجهیز پنج هزار هکتار 
زمین کشاورزی کهگیلویه و بویراحمد به آبیاری نوین، افزود: برای هر 
هکتار از این زمین های کشاورزی 85 میلیون ریال از سوی دولت و 15 

میلیون ریال از سوی بهره بردار هزینه شده است.
وی با اشاره به اینکه میانگین تجهیز زمین های کشاورزی به آبیاری های 
نوین 500 هکتار در سال بوده است، تصریح کرد: روند اجرای طرح های 
آبیاری تحت فشار در کهگیلویه و بویراحمد در سه سال اخیر بیش از سه 

برابر افزایش یافت.
رییس سازمان جهاد کشاورزی کهگیلویه و بویراحمد بیان کرد: تاکنون 
آبیاری تحت  استان طرح های  این  در 27 هزار هکتار زمین کشاورزی 

فشار انجام شده است. 
گوهر گانی ابراز داشت: هم اکنون پنج هزار هکتار از زمینهای این استان 

در حال انجام عملیات اجرایی تجهیز به آبیاری تحت فشار است. 
وی بیان کرد: سال گذشته 110 میلیارد ریال اعتبار برای اجرای طرح های 
آبیاری نوین در کهگیلویه و بویراحمد تصویب شد که 40 میلیارد ریال 

آن جذب و هزینه شد.
وی افزایش بهره وری، سهولت آبیاری، امکان آبیاری زمین های شیب دار 
و جلوگیری از شستشوی بی رویه خاک، صرفه جویی در نیروی کار و 
پیشگیری از کارهای سخت در روش های سنتی که منجر به بیماری هایی 
مانند دیسک، کمردرد و درد مفاصل در کشاورزان می شود را از جمله 

مزایای استفاده از روش های نوین آبیاری ذکر کرد.
رییس کمیسیون برنامه و بودجه مجلس شورای اسلامی با اشاره به اینکه 
میانگین  درصد   60 بویراحمد  و  کهگیلویه  مردم  درآمد  سرانه  میانگین 
میلیارد  نیازمند 18 هزار  استان  بهبود درآمد مردم  کشوری است، گفت: 

ریال سرمایه گذاری است.
 17 از  بیش  استان  این  در  بیکاری  شاخص  افزود:  تاجگردون  غلامرضا 

درصد است در حالی که این آمار در کشور 11 درصد است.
وی با اشاره به اینکه میزان آبیاری تحت فشار در کهگیلویه و بویراحمد 
اجرای آبیاری های  میانگین کشوری است، تصریح کرد:  از  بسیار کمتر 
نوین در 40 هزار هکتار زمین کشاورزی این استان به سه هزار و 200 
سال  نکته که  این  یادآوری  با  تاجگردون  دارد.  نیاز  اعتبار  ریال  میلیارد 
در  فشار  تحت  آبیاری  های  طرح  اجرای  برای  دلار  میلیون  جاری500 
کشور اختصاص یافته، افزود: آبیاری کردن زمین های دیم در کهگیلویه 

و بویراحمد ضرورتی برای ایجاد فرصت های شغلی است.
و  یکهزار  گفت:  بویراحمد  و  کهگیلویه  بودجه  و  برنامه  سازمان  رییس 
در  استان  این  بزرگ کشاورزی  طرح   6 اجرای  برای  ریال  میلیارد   330
سفر هیئت دولت تصویب شد. حسن نوروزی افزود: 780 میلیارد ریال از 
این میزان برای توسعه آبیاری نوین در زمین های کشاورزی کهگیلویه و 

بویراحمد در نظر گرفته شده است.
وی با اشاره به اینکه این بودجه برای سال های 95 و 96 مصوب شده است، 
ابراز امیدواری کرد: با جذب این اعتبار بتوان شاهد افزایش چشمگیر میزان 

آبیاری های نوین در کهگیلویه و بویراحمد بود.
باغی  کهگیلویه وبویراحمد دارای 270 هزار هکتار زمین های زراعی و 

است که 200 هزار هکتار آن به صورت دیم است.
بهره برداران این استان سالیانه 800 هزار تن محصول تولید می کنند.


